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Vragen van de leden Rudmer Heerema en De Boer (beiden VVD) aan de 
Staatssecretaris van Economische Zaken over loslopende reeën ter hoogte van 
de Oostvaardersplassen (ingezonden 15 april 2015). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht dat vier à vijf loslopende reeën een 
grote impact hebben gehad op het openbaar vervoer ter hoogte van de 
Oostvaardersplassen?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het niet zo kan zijn dat vier à vijf loslopende reeën de 
hele dienstregeling van een trein kunnen verstoren omdat er geen adequate 
oplossing mogelijk is? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat loslopende reeën bij de Oostvaardersplassen een 
gevaar kunnen vormen voor treinen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Kunt u een indicatie geven van de kosten die gepaard gaan met het stilleggen 
van de dienstregeling (bijvoorbeeld door een incident zoals dit) voor zowel 
passagierstreinen als goederenvervoer? 

Vraag 5
Bent u bereid om Staatsbosbeheer als eigenaar van het gebied te vragen zorg 
te dragen dat de omheining deugt om dit soort situaties te voorkomen? Kunt 
u in overleg treden met de beheerder van de Oostvaardersplassen om ervoor 
te zorgen dat in voorkomende gevallen snel en adequaat gehandeld kan 
worden zodat de overlast voor treinreizigers en bedrijven zo min mogelijk is? 
Zo nee, waarom niet?

1 http://www.omroepflevoland.nl/Mobile?NewsId=122813

 
 
 
 
kv-tk-2015Z06882
’s-Gravenhage 2015 Tweede Kamer, vergaderjaar 2014–2015, Vragen


